

MMX / Nominet TLD Transitions 明智墨思/Nominet 顶级域名转移

11 October 2016
2016年 10 月11日

Dear Registrar Partner:
尊敬的注册商伙伴:

We are pleased to announce we have now completed the transitions for .bayern, .beer and .surf. If you are a registrar for any of these TLDs you must ensure you are connected to our systems. For further information please visit [Registrar Resources](#).

您好！我们很高兴地在此通知您，我们现已完成 .bayern、.beer和.surf的转移。如果您是以上顶级域名的注册商，请务必确保您已经成功连接至我们的系统。了解更多信息，请移步注册商页面。

Please see the tables below for the latest status on the following top level domains:
顶级域名转移的最新状态请参见下表:

Upcoming Transitions

即将开始转移

Migration Status	Transition Date	TLDs
Transitioning in 2 week time	07:00 – 10:00 UTC 2016-10-25	.work
Transitioning in 2 week time	07:00 UTC 2016-10-27	.law .abogado
Transitioning in 3 weeks time	08:00 UTC 2016-11-01	.vip
Transitioning in 4 weeks time	08:00 UTC 2016-11-08	.bradesco .london

转移状态	转移时间	顶级域名
两周后开始	07:00 —10:00 协调世界时 2016年10月25日	.work
两周后开始	07:00 协调世界时 2016年10月27日	.abogado .law
三周后开始	08:00 协调世界时 2016年11月1日	.vip
四周后开始	08:00 协调世界时 2016年11月8日	.bradesco .london

Completed Transitions

已完成的转移

Migration Status	Transition Date	TLDs
Complete	2016-10-11	.bayern .beer .surf
Complete	2016-10-04	.broadway .gop
Complete	2016-09-27	.fishing .garden .vodka .wedding .yoga
Complete	2016-09-20	.cooking .fashion .fit .horse .miami .rodeo
Complete	2016-09-13	.casa
Complete	2016-09-08	.dds .lux
Complete	2016-09-06	.budapest

转移状态	转移时间	顶级域名
已完成	2016年10月11日	.bayern .beer .surf
已完成	2016年10月4日	.broadway .gop
已完成	2016年9月27日	.fishing .garden .vodka .wedding .yoga
已完成	2016年9月20日	.cooking .fashion .fit .horse .miami .rodeo
已完成	2016年9月13日	.casa
已完成	2016年9月8日	.dds .luxe
已完成	2016年9月6日	.budapest

The transition timeline is available on [Registrar Resources](#).

查看完整转移时间表，请移步[注册商](#)页面

We also ask once again that you take the time to check and update your contact details to ensure we have the correct contact information for ongoing communications. You can do this within our [Online Services](#) portal.

同时，为确保沟通的顺畅，请检查并更新您的联系人信息。您可以在Nominet的[注册商后台](#)页面进行相关操作。

Contacting Nominet

联系Nominet

To manage your account with Nominet including IP addresses for EPP connections please visit our Online Services portal. For assistance with onboarding or post transition please contact us on +44.1865332483 (Monday Friday 8am - 6pm UTC +1) or via mmxsupport@nominet.uk

若需要管理您的Nominet账号，包括EPP连接的IP地址，请访问Nominet注册商后台页面。若在接入或者转移后需要任何帮助，请通过电话+44.1865332483（周一至周五 8:00-18:00 世界协调时+1）或者邮件mmxsupport@nominet.uk联系我们。

Contacting MMX

联系明智墨思

For any queries regarding domains awaiting transition or the transition timeline, please visit the RSP Transition Plan to Nominet via <http://mm-registry.com/rsp-transition-plan-to-nominet/> or contact MMX support on +353 (0) 1 430 1689 (Monday Friday 9am 5pm UTC +1) or via support@mm-registry.com.

若您对于域名待转移或转移时间表有任何疑问，请访问以下网址查看RSP转移计划：<http://mm-registry.com/rsp-transition-plan-to-nominet/>。你也可以通过客服电话+353 (0) 1 430 1689（周一至周五 9:00 — 17:00 世界协调时+1）或邮箱support@mm-registry.com联系我们。

Kindest regards,

顺祝商祺，

Tony Walsh

Registry Customer Support

注册局客服支持团队

Mon-Fri 9:00 AM – 5:00 PM (GMT)

周一至周五 9:00 — 17:00（世界时）

support@mm-registry.com

IRE| + 353 (0) 1 430 1689